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Protokół nr X.2024 

z obrad X sesji Rady Miejskiej w Drezdenku 

z dnia 30 października 2024 roku 

 

Miejsce odbywania obrad: Urząd Miejski w Drezdenku, ul. Warszawska 1 

Czas trwania obrad:  godz. 17:00- 19:17 

Prowadzący: Przewodniczący Rady Miejskiej Sebastian Dukaczewski 

 

W obradach uczestniczy 10 radnych: 

1. Czesław Binkowski 

2. Katarzyna Czerwińska 

3. Sebastian Dukaczewski 

4. Damian Matela- Libera 

5. Andrzej Miron 

6. Robert Mucha 

7. Kamil Onichimowski 

8. Włodzimierz Sapór 

9. Tomasz Siuda 

10. Mariusz Suchecki. 

Nieobecni na posiedzeniu radni:  

1. Michał Czekajło 

2. Jarosław Dworecki 

3. Małgorzata Hinc 

4. Adam Wojcieszak 

5. Paulina Pieluszczak- Suchodolska. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
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Ad 1.  

Otwarcie obrad X sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie prawomocności obrad- 

nagranie od minuty 00:00:00 do minuty 00:04:33. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sebastian Dukaczewski dokonał otwarcia X sesji Rady Miejskiej. 

Powitał przybyłych na posiedzenie gości oraz radnych. S. Dukaczewski odczytał porządek 

obrad: 

1. Otwarcie X sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku. 

3. Informacja o stanie służby zdrowia w Gminie Drezdenko. 

4. Sprawy sołeckie, wolne wnioski. 

5. Interpelacje radnych, wolne wnioski. 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2023/2024. 

7. Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego w mieście i Gminie Drezdenko. 

8. Informacja o stanie i utrzymaniu cmentarzy na terenie Gminy Drezdenko. 

9. Stanowisko Rady Miejskiej w Drezdenku w sprawie nadania nazwy dla skweru położonego 

w Drezdenku, przy skrzyżowaniu ulic Kościuszki i Stary Rynek, na działce oznaczonej 

nr ewidencyjnym 598/3. 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości – 

druk nr 59/24. 

11. Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej ze środków budżetu gminy 

Drezdenko na usuwanie azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Drezdenko- 

nr druk nr 60/24.  

12. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Strzelecko- 

Drezdeneckiego z przeznaczeniem na zakup nagród rzeczowych dla myśliwych za poniesione 

koszty przy redukcji bobra europejskiego- druk nr 61/24. 

13. Projekt uchwały uchylającej uchwałę w sprawie inkasa podatku rolnego, leśnego i od 

nieruchomości - druk nr 62/24.  

14. Projekt uchwały w sprawie inkasa podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości – 

druk nr 63/24. 

15. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 2024 rok – 

druk nr 64/24. 
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16. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drezdenko 

na lata 2024- 2031 - druk nr 65/24. 

17. Zamknięcie obrad X sesji Rady Miejskiej w Drezdenku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że na sali obecnych jest 10 radnych, w związku 

z tym wszystkie podjęte dziś uchwały będą prawomocne. 

 

Ad 2.  

Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku – nagranie od minuty 00:04:34 do minuty 

00:07:00. 

Burmistrz Drezdenka Adam Kołwzan zgłosił wniosek o dodanie do porządku obrad jako ostatni 

z projektów uchwał, projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na której znajduje się domek 

letniskowy lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno- wypoczynkowe 

druk nr 66/24. 

Radni nie wnieśli uwag 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie imienne głosowanie w sprawie 

wprowadzenia zmiany do porządku obrad zaproponowanej przez Burmistrza Drezdenka 

Adama Kołwzana. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5. 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Czesław Binkowski, Katarzyna Czerwińska, Sebastian Dukaczewski, Damian Matela- Libera, 

Andrzej Miron, Robert Mucha, Kamil Onichimowski, Włodzimierz Sapór, Tomasz Siuda, 

Mariusz Suchecki; 

NIEOBECNI (5) 

Michał Czekajło, Jarosław Dworecki, Małgorzata Hinc, Paulina Pieluszczak- Suchodolska, 

Adam Wojcieszak. 

Rada Miejska w obecności 10 radnych zatwierdziła zaproponowaną przez Burmistrza 

Drezdenka Adama Kołwzana zmianę do porządku obrad. 

Porządek obrad po zmianie przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie X sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie prawomocności obrad. 



4 
 

2. Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku. 

3. Informacja o stanie służby zdrowia w Gminie Drezdenko. 

4. Sprawy sołeckie, wolne wnioski. 

5. Interpelacje radnych, wolne wnioski. 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2023/2024. 

7. Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego w mieście i Gminie Drezdenko. 

8. Informacja o stanie i utrzymaniu cmentarzy na terenie Gminy Drezdenko. 

9. Stanowisko Rady Miejskiej w Drezdenku w sprawie nadania nazwy dla skweru położonego 

w Drezdenku, przy skrzyżowaniu ulic Kościuszki i Stary Rynek, na działce oznaczonej 

nr ewidencyjnym 598/3. 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości – 

druk nr 59/24. 

11. Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej ze środków budżetu gminy 

Drezdenko na usuwanie azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Drezdenko- 

nr druk nr 60/24.  

12. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Strzelecko- 

Drezdeneckiego z przeznaczeniem na zakup nagród rzeczowych dla myśliwych za poniesione 

koszty przy redukcji bobra europejskiego- druk nr 61/24. 

13. Projekt uchwały uchylającej uchwałę w sprawie inkasa podatku rolnego, leśnego i od 

nieruchomości - druk nr 62/24.  

14. Projekt uchwały w sprawie inkasa podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości – 

druk nr 63/24. 

15. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 2024 rok – 

druk nr 64/24. 

16. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drezdenko na 

lata 2024- 2031 - druk nr 65/24. 

17. Projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy lub innej 

nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno- wypoczynkowe - druk nr 66/24. 

18. Zamknięcie obrad X sesji Rady Miejskiej w Drezdenku. 

Radni nie wnieśli uwag. 
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Ad 3.  

Informacja o stanie służby zdrowia w Gminie Drezdenko nagranie od minuty 00:07:01 do 

minuty 00:33:10. 

Agnieszka Banaszek Prezes Szpitala Powiatowego w Drezdenku oznajmiła, że informacja 

o stanie służbie zdrowia to temat bardzo obszerny i obejmuje wiele płaszczyzn, ona zaś skupi 

się na temacie działalności szpitala i usług świadczonych przez szpital. Pani Prezes powiedziała, 

że placówka realizuje swoje działania statutowe w ramach ośmiu funkcjonujących oddziałów 

szpitalnych. Oddziały szpitala Powiatowego w Drezdenku to: oddział chorób wewnętrznych, 

oddział chirurgii ogólnej z pododdziałem chirurgii urazowo-ortopedycznej, oddział 

ginekologiczno-położniczy, oddział neonatologiczny, oddział pediatryczny, oddział 

anestezjologii i intensywnej terapii oraz oddział rehabilitacyjny i zakład opiekuńczo-leczniczy. 

Szpital działania statutowe realizuje również w ramach poradni specjalistycznych: poradni 

kardiologicznej, diabetologicznej, poradni nefrologicznej, poradni pulmonologicznej, 

urologicznej, poradni chirurgii ogólnej, poradni urazowo-ortopedycznej, poradni 

ginekologiczno-położniczej, poradni zdrowia psychicznego i poradni preluksacyjnej. Działania 

statutowe są także realizowane w ramach funkcjonujących pracowni diagnostycznych oraz 

w ramach zespołu ratownictwa medycznego. Szpital posiada kontrakt w ramach ratownictwa 

medycznego na cztery zespoły ratownictwa medycznego, trzy zespoły podstawowe i jeden 

zespół specjalistyczny. A. Banaszek powiedziała, że zespoły podstawowe umiejscowione 

są w Drezdenku, w Strzelcach i w Dobiegniewie. Natomiast zespół specjalistyczny ma swoje 

miejsca stacjonowania w Drezdenku. A. Banaszek poinformowała,  że w ostatnim czasie szpital 

otrzymał nowy ambulans w ramach dofinansowania ze środków Ministerstwa Zdrowia i został 

on przekazany do Dobiegniewa. Wszystkie działania statutowe realizowane są przez szpital 

zgodnie z podpisanymi umowami z Narodowym Funduszem Zdrowia. Na dzień dzisiejszy 

szpital we wszystkich rodzajach i zakresach świadczeń posiada tzw. nad wykonania, czyli 

wykonana została większa ilość świadczeń niż ta wynikająca z zawartych umów z Narodowym 

Funduszem Zdrowia. A. Banaszek podkreśliła, że z roku na rok zwiększa się ilość wykonywanych 

przez szpital świadczeń, a tym samym ilość pacjentów, którzy korzystają z usług szpitala. Dane 

statystyczne wskazują, że średniomiesięcznie na oddziały szpitalne przyjmowanych jest ponad 

460 pacjentów. W ramach poradni specjalistycznych udzielanych jest średniomiesięcznie 

ponad 2400 porad, natomiast w izbie przyjęć udzielanych jest ponad 1000 porad. Wszystko to 

pokazuje, że zapotrzebowanie na usługi zdrowotne jest coraz większe. Sytuacja szpitala jest 
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stabilna w obszarze kadrowym, sprzętowym i finansowym. Prezes szpitala poinformowała, 

że szpital boryka się z większymi i mniejszymi problemami tak jak większość szpitali 

powiatowych w Polsce, natomiast na bieżąco stara się te problemy rozwiązywać. A. Banaszek 

powiedziała, że w ostatnim czasie Ministerstwo Zdrowia pracuje nad wprowadzeniem ustawy 

o reformie szpitalnictwa. Pojawił się projekt zmiany ustawy o finansowaniu świadczeń opieki 

zdrowotnej ze środków publicznych. Projekt ten przeszedł już konsultacje społeczne, zostało 

zgłoszonych wiele uwag, jednak musi on przejść dalszą ścieżkę legislacyjną. A. Banaszek 

powiedziała, że w jakim stanie i kiedy zostanie wprowadzona ustawa oraz jakie konsekwencje 

będzie to miało dla Szpitala Powiatowego w Drezdenku i dla całego szpitalnictwa w Polsce, nie 

jest w stanie na tą chwilę określić. A. Banaszek powiedziała, że zmienia się także struktura 

udzielanych świadczeń. Wzrasta zapotrzebowanie na usługi opieki długoterminowej w związku 

z tendencją starzejącego się społeczeństwa, w związku z tym Szpital w Drezdenku 

przygotowuje wniosek do Ministerstwa Zdrowia w ramach Krajowego Planu Odbudowy na 

rozbudowę funkcjonującego zakładu opiekuńczo-leczniczego. A. Banaszek powiedziała, 

że Szpital Powiatowy w Drezdenku zwiększa na bieżąco dostępność świadczeń starając się 

reagować na potrzeby mieszkańców i jednocześnie pozyskuje środki zewnętrzne na 

doposażenie szpitala w nowoczesny sprzęt medyczny. A. Banaszek poinformowała, że Szpital 

otrzymał z Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy sprzęt do badań laboratoryjnych- 

mikrobiologicznych na potrzeby pracowni mikrobiologii. W ostatnim czasie też otrzymał 

dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego na zakup dwóch aparatów USG. Jeden na 

potrzeby poradni ginekologiczno-położniczej w Drezdenku, drugi na potrzeby poradni 

ginekologiczno-położniczej w Dobiegniewie. Prezes Szpitala powiedziała, że w dniu jutrzejszym 

Szpital otrzyma z fundacji Ronalda McDonalda sprzęt w postaci pompy objętościowej i wagi 

niemowlęcej na potrzeby oddziału pediatrycznego. Dodatkowo w czerwcu tego roku udało się 

pozyskać na potrzeby oddziału pediatrycznego 8 łóżek dla rodziców bądź opiekunów małych 

pacjentów. W ostatnich dwóch latach w Szpitalu Powiatowym w Drezdenku udało się 

uruchomić nowe zakresy w poradni specjalistycznej powstała poradnia diabetologiczna, 

poradnia nefrologiczna, kardiologiczna i poradnia pulmonologiczna.  

Radny Włodzimierz Sapór zadał pytanie jaka jest szansa na utworzenie chirurgii dziecięcej 

w szpitalu w Drezdenku? 
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Agnieszka Banaszek odpowiedziała, że jeśli chodzi o poradnię chirurgii dziecięcej, czy 

jakikolwiek nowy zakres, który mógłby być utworzony zależy to przede wszystkim i w głównej 

mierze od płatnika jakim jest Narodowy Fundusz Zdrowia. Szpital, aby móc udzielać świadczeń, 

musi pozyskać kontrakt z NFZ. Narodowy Fundusz Zdrowia przeprowadza szczegółową analizę 

potrzeb w danym zakresie i jeżeli widzi taką potrzebę ogłasza postępowanie konkursowe. 

Włodzimierz Sapór powiedział, że można się starać o to, aby w Drezdenku taki oddział powstał. 

Agnieszka Banaszek zadała pytanie, czy mówimy o oddziale czy o poradni, ponieważ są to dwie 

różne kwestie. 

Włodzimierz Sapór odpowiedział, że mówimy o poradni, dlatego że każde dziecko, które 

zwichnie nawet delikatnie nogę czy rękę, musi natychmiast jechać do Gorzowa, ponieważ 

w Drezdenku ani w poradni, ani w szpitalu nie zostanie przyjęte. Radny zaznacza, że ten 

problem jest poważny i w imieniu wielu rodziców występuje o utworzenie poradni. 

Agnieszka Banaszek powiedziała, że Zarząd Szpitala również zauważa ten problem jednak 

decyzja o jej utworzeniu zależy od NFZ. A. Banaszek poinformowała, że Szpital Powiatowy 

w Drezdenku jest po przeprowadzonym audycie, który przeprowadziła firma zewnętrzna. Tam 

były wskazane nowe kierunki rozwoju szpitala. Zarząd szpitala wystąpił z wnioskiem do 

Narodowego Funduszu Zdrowia, czy jest możliwość zakontraktowania tych wskazanych przez 

audytorów świadczeń. NFZ stwierdził, że nie widzi potrzeby utworzenia tych świadczeń z uwagi 

na analizę zapotrzebowania na tego typu usługi, które przeprowadził. 

Włodzimierz Sapór zadał pytanie, czy jako Rada Miejska bądź Rada Powiatu Strzelecko-

Drezdeneckiego również może wystąpić w tej sprawie do NFZ-u? 

Agnieszka Banaszek odpowiada, że można wystąpić do płatnika jakim jest NFZ z wnioskiem 

o zakontraktowanie danego zakresu. Prezes szpitala zaznacza, że kolejnym problemem z jakim 

trzeba się tutaj zmierzyć jest brak kadry medycznej, brak specjalistów w danej dziedzinie.  

Radny Mariusz Suchecki zadał pytanie czy szpital stosował taki akces o powstanie oddziału do 

Narodowego Funduszu Zdrowia oraz czy był przeprowadzany audyt o zasadność utworzenia 

takiego oddziału w Drezdenku? 

Agnieszka Banaszek ponownie powiedziałą, że szpital miał przeprowadzony audyt przez firmę 

zewnętrzną. Audyt wskazywał pewne kierunki rozwoju i tam jednym z głównych zadań, było 

utworzenie oddziału chirurgii dziecięcej. Zarząd szpitala wystąpił z wnioskiem do Narodowego 

Funduszu Zdrowia z prośbą o zajęcie stanowiska i możliwość zakontraktowania tego zakresu. 



8 
 

Szpital otrzymał odpowiedź ze strony NFZ-u negatywną, zaznaczając, że nie widzi potrzeby 

utworzenia takiego oddziału w Szpitalu w Drezdenku. 

Radny Czesław Binkowski zwrócił się do Pani Prezes, aby rozwiązała problem powstających 

kolejek w poradniach oraz aby utworzono poradnię laryngologiczną. 

Prezes Szpitala poinformowała, że Szpital nie może pozyskać specjalisty w zakresie laryngologii, 

stąd utworzenie poradni laryngologicznej jest niemożliwe. Zaznaczyła również, że Szpital nie 

jest w stanie uruchomić wszystkich poradni specjalistycznych we wszystkich zakresach, na tą 

chwilę jest 10 poradni specjalistycznych, więc jak na szpital powiatowy, to zdaniem Pani Prezes 

nie jest wcale mała liczba. A. Banaszek zaznaczyła, że zarząd cały czas czyni starania, żeby nowe 

zakresy uruchomić i pozyskać nowych specjalistów. W odniesieniu do kolejek powstających 

w Szpitalu Powiatowym w Drezdenku wynika to z tego, że Szpital stara się przyjąć jak 

największą ilość pacjentów w poradniach. A. Banaszek powiedziała, że Szpital nie kolejkuje 

pacjentów, stara się, żeby na bieżąco byli oni przyjmowani do chirurga. Na wizytę do chirurga 

pacjent czeka maksymalnie do dwóch dni, natomiast większe kolejki są w poradni 

ortopedycznej, jednak są starania, aby ten proces rejestracji usprawnić. A. Banaszek 

poinformowała, że rozdzielono miejsca udzielania świadczeń, a mianowicie poradnia 

ortopedyczna została przeniesiona w inne miejsce, żeby zmniejszyć natłok pacjentów, którzy 

zajmowali jedną poczekalnię. Prezes Szpitala zwróciła się do radnego Czesława Binkowskiego, 

mówiąc że prześlę informację przez pana przewodniczącego jaki jest czas oczekiwania do 

poradni kardiologicznej, natomiast w celu umówienia wizyty do poradni urologicznej wskazała, 

aby zadzwonić na rejestrację, wtedy panie rejestratorki udzielą szczegółowych informacji 

o pierwszym wolnym terminie. 

Radna Katarzyna Czerwińska zadała pytanie jaka jest sytuacja w Szpitalu Powiatowym 

w Drezdenku, czy istnieje jakieś zagrożenie w stosunku do ostatnich doniesień medialnych 

dotyczących oddziałów ginekologiczno- położniczych w szpitalach w Polsce. 

Agnieszka Banaszek poinformowała, że jeśli chodzi o oddziały ginekologiczno-położnicze 

pojawił się projekt zmiany ustawy o świadczeniach opieki zdrowotnej finansowanej ze środków 

publicznych, który mówi wprost, że warunkiem, aby oddziały funkcjonowały ma być kryterium 

ilościowe w postaci 400 porodów rocznie. W tej chwili po konsultacjach społecznych zostało 

dopisane również kryterium geograficzne, czyli odległość do najbliższego oddziału 

ginekologiczno-położniczego, który udziela świadczeń w tym zakresie. Pani Prezes zaznaczyła, 
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że w obecnej chwili jest to tylko projekt, najprawdopodobniej w pierwszym kwartale 2025 

powinno się wszystko wyjaśnić. 

Radny Damian Matela-Libera zapytał jak procentowo wykorzystywany jest blok operacyjny 

w Drezdenku. 

Agnieszka Banaszek odpowiedziała, że średnia ilość zabiegów operacyjnych w ciągu miesiąca 

na bloku operacyjnym to jest ok. 154 zabiegów. Średnie wykorzystanie bloku operacyjnego  

w tej chwili oscyluje między 65% a 70%. 

Damian Matela- Libera zwrócił się do Pani Prezes z pytaniem czy jeśliby doszło do sytuacji, 

gdzie projekt dotyczący restrukturyzacji oddziału położnictwa ginekologii wchodzi w życie 

i ginekologia jest likwidowana w szpitalu powiatowym, ile wyniosłaby wówczas średnia ilość 

zabiegów na bloku operacyjnym? 

Agnieszka Banaszek odpowiedziała, że około 25%, ponieważ jedna trzecia zabiegów na bloku 

to są zabiegi ginekologiczno-położnicze, reszta to zabiegi chirurgiczne i ortopedyczne. 

Damian Matela- Libera zadał pytanie czy blok operacyjny na poziomie 50% jest jeszcze 

rentowny dla szpitala. 

Agnieszka Banaszek odpowiedziała, że żaden szpital nie jest w stanie funkcjonować i utrzymać 

w swojej działalności 24-godzinne zabezpieczenie na bloku operacyjnym przy dwóch zakresach 

zabiegowych. Prezes zaznaczyła, że w obecnej chwili nie powinno się jeszcze rozmawiać na 

temat przyszłych niepewnych zmian, bo w ten sposób można wprowadzić niepotrzebny 

niepokój wśród mieszkańców Gminy i Powiatu.  

Włodzimierz Sapór zadał pytanie czy byłaby możliwość w szpitalu w Drezdenku wykonania 

zdjęcia rentgenowskiego pacjenta- dziecka, aby zmniejszyć czas oczekiwania na SORZe 

w Gorzowie Wielkopolskim. 

Agnieszka Banaszek poinformowała, że jest to niemożliwe z uwagi na fakt, iż lekarz, który 

będzie zaopatrywał pacjenta, czyli to dziecko w szpitalu w Gorzowie, będzie chciał mieć pełną 

diagnostykę zrobioną w swoim szpitalu. Ponadto byłoby to również niekorzystnym skutkiem 

dla tego małego pacjenta, który musiałby być naświetlany przez promieniowanie 

rentgenowskie, a to nie jest obojętne dla organizmu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął punkt 3 porządku obrad i ogłosił 5 minut przerwy.  

Radni nie wnieśli uwag. 
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Ad 4.  

Sprawy sołeckie, wolne wnioski- nagranie od minuty 00:38:33 do minuty 00:59:11. 

Burmistrz Drezdenka Adam Kołwzan poinformował, że we wrześniu w Gminie Drezdenko 

odbyło się 27 zebrań wiejskich, na których zostali wybrani nowi sołtysi na rozpoczętą kadencję. 

A. Kołwzan poinformował, że na następnej sesji planowej sołtysi zostaną oficjalnie przywitani, 

gdyż dzisiejsza sesja zwoływana jest na wniosek grupy radnych. Burmistrz poinformował, 

że w ciągu najbliższego miesiąca planuje zorganizować spotkanie dla sołtysów, tak aby mogli się 

oni zapoznać z tym, co należy do ich obowiązków oraz odbędzie się krótkie szkolenie z Panią 

Skarbnik, przekazanie kontaktów i wszystkich potrzebnych informacji do bieżącego 

funkcjonowania. 

Sołtys wsi Osów Edward Dasiukiewicz powiedział, że w ubiegłym roku na jego wniosek 

przyjechała Komisja Zarządu Dróg Wojewódzkich w sprawie budowy brakującego chodnika 

600 metrów w m. Osów. Sołtys zaznaczył, że znajdują się tam dwa przystanki autobusowe, ale 

nikt z nich nie korzysta z powodu utrudnionego dostępu. Równolegle do tego chodnika jest 

droga gminna, która miała być utwardzona i połączona z tym chodnikiem. Zwrócił się 

z pytaniem do Burmistrza jak obecnie wygląda sytuacja związana z budową chodnika. 

E. Dasiukiewicz powiedział również, że w Osowie powstała nowa droga a przy tej drodze 

12 nowych budynków, jednak do tych budynków nie ma drogi dojazdowej. Poinformował, że 

wygląda to w ten sposób, że z drogi wojewódzkiej zjeżdża się na działkę gminną, z działki 

gminnej na działkę prywatną i dalej na działkę gminną. Skutkiem takiego objazdu na działce 

prywatnej powstały dwie głębokie dziury, więc mieszkańcy jeżdżą przez następną działkę 

prywatną już między domami. Sołtys zwrócił się z prośbą o zasypanie tych dziur, gdyż sytuacja 

między mieszkańcami jest napięta oraz dodatkowo o udrożnianie rowów melioracyjnych w m. 

Osów, ponieważ przy występujących ulewach mieszkańcy borykają się z zalanymi piwnicami 

i posesjami.  

Adam Kołwzan powiedział, że jeśli chodzi o chodnik wzdłuż drogi wojewódzkiej Gmina jest 

w trakcie rozmów z Zarządem Dróg Wojewódzkich. Decyzja jeszcze nie zapadła, ponieważ 

wystąpiła kwestia, czy Gmina Drezdenko udzieli ZDW dotacji, czy zleci wykonanie 

dokumentacji. A. Kołwzan poinformował, że na tą chwilę nie jest w stanie udzielić odpowiedzi 

dotyczącej terminu wykonania tego chodnika. Burmistrz powiedział, że w kwestii drogi w m. 

Osów faktem jest, że jest to droga w tej chwili nie przejęta przez Gminę Drezdenko, ale jest ono 

planowane. Gmina postara się dokonać naprawy miejsc, w których powstały dziury. Burmistrz 
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poinformował, że w odniesieniu do rowów melioracyjnych należy sprawdzić, do kogo te rowy 

należą i wtedy będzie informacja, kto tak naprawdę za nie odpowiada. Burmistrz zaznaczył, 

że mieszkańcy niejednokrotnie zwracają się do Gminy z prośbą o ich czyszczenie, natomiast 

są to rowy, które leżą na ich gruntach.  

Sołtys Lubiewa Michał Dworniczak zwrócił się z prośbą o montaż dwóch hopków zwalniających, 

montaż dodatkowych lamp i modernizację obecnego oświetlenia oraz o wyrównanie terenu 

przy przystanku w miejscowości Lubiewo. 

 Zastępca Burmistrza Anna Oźminkowska poinformowała, iż w sprawie ograniczenia ruchu 

drogowego oraz modernizacji oświetlenia w m. Lubiewo wpłynął wniosek do budżetu o ich 

realizację i w obecnej chwili jest on analizowany. W odniesieniu do wyrównania terenu obok 

przystanku A. Oźminkowska powiedziała, że referat ds. drogownictwa oraz Komisja 

Bezpieczeństwa przeanalizują dany temat i następnie udzielą odpowiedzi w najbliższym czasie. 

Sołtys wsi Rąpin Gabriela Krusińska zadała pytanie czy odbyły się rozmowy z Generalną 

Dyrekcją Lasów Państwowych w sprawie przejęcia drogi w Rąpinie. 

Adam Kołwzan poinformował, że rozmowy z Regionalną Dyrekcją Lasów Państwowych jeszcze 

się nie odbyły, ponieważ nadal trwa analiza tematów, które Gmina chciałaby ustalić z RDLP. 

Rozmowy planowane są na listopad br.  

Sołtys Górzyska Zbigniew Czajkowski zwrócił się z prośbą o rozpoczęcie rozmów z Panią Wójt 

Starego Kurowa o wspólne wykonanie drogi, znajdującej się na granicy gmin. 

Adam Kołwzan poinformował, że podjął już rozmowy z Panią Wójt oraz że widzi pewne 

rozwiązanie w tej kwestii, jednak jest jeszcze zbyt wcześnie, aby o nim mówić. 

Elżbieta Weinold- sołtys wsi Bagniewo zadała pytanie, kiedy nastąpi realizacja zainstalowania 

lamp wzdłuż drogi asfaltowej, na które 3 lata temu był utworzony projekt. E. Weinold zwróciła 

się z prośbą o remont drogi i usunięcie krzewów rosnących w pasie drogowym w m. Bagniewo 

oraz o wprowadzenie ograniczenia prędkości 40 km/h tj. zmiany organizacji ruchu całego 

terenu zabudowanego. 

Burmistrz Drezdenka powiedział, że w związku z lampami najpierw musi sprawdzić 

dokumentację, w jakim ona jest stanie, czy było wydane pozwolenie i czy jest nadal aktualna. 

Zaznaczył, że naprawa drogi w m. Bagniewo i usunięcie krzewów przy pasie drogowym zostaną 

skierowane do referatu, który dopilnuje realizacji oraz poinformował, że Gmina wystąpi 

z wnioskiem o wprowadzenie zmiany organizacji ruchu. 
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Sołtys Lubiewa Michał Dworniczak zadał pytanie jaki jest termin zdania rzeczy nowemu 

sołtysowi przez poprzedniego, ponieważ do tej pory nie zostały mu przekazane klucze do sali 

wiejskiej ani żadna dokumentacja. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że sytuacja ta zostanie wyjaśniona i jutro Gmina 

skontaktuje się z sołtysem w tej sprawie.  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad 5.  

Interpelacje radnych, wolne wnioski – nagranie od minuty 00:59:12 do minuty 01:29:10 

Radny Damian Matela- Libera poinformował, że klub radnych Rady Miejskiej w Drezdenku 

Solidarni dla Gminy złożył w zeszłym tygodniu pismo dotyczące poprawy infrastruktury 

sportowej na Stadionie Miejskim w Drezdenku, a mianowicie zwrócił się z prośbą 

o zamontowanie oświetlenia, które poprawi stan bazy sportowej poprzez prowadzenie zajęć 

w godzinach popołudniowych dla dzieci, młodzieży i seniorów naszej Gminy. Radny 

podziękował Burmistrzowi za podjęcie tematu oraz poczynione działania w tym kierunku. 

Burmistrz Adam Kołwzan powiadomił, że w dniu dzisiejszym odbyła się wizja lokalna na 

stadionie i wstępnie po tej wizji ustalono, że na stojących już dwóch słupach zostaną 

wymienione oprawy na świecące zdecydowanie mocniej, następnie zostanie ustalony ciąg 

dalszy działań tj. zdefiniowanie potrzeb, ile lamp jeszcze ewentualnie potrzeba, i w których 

miejscach. 

Radny Kamil Onichimowski podziękował Burmistrzowi za usunięcie krzewów na skrzyżowaniu 

ulicy Aleja Piastów i Żeromskiego. Radny zadał pytanie, czy został wyznaczony termin 

konsultacji społecznych dotyczącej ulicy Poniatowskiego. 

Adam Kołwzan poinformował, że w najbliższym czasie zostanie on ustalony i w związku z tym 

będzie kontaktował się z radnym, aby przekonsultować wszystkie tematy związane z tą 

konsultacją społeczną.  

Radny Czesław Binkowski zwrócił się z prośbą o usunięcie znaku drogowego, który znajduje się 

przy byłym ośrodku konnym w miejscowości Kosin.  

Burmistrz poinformował, że Gmina wystąpi do Zarządu Dróg Wojewódzkich z propozycją 

zmiany organizacji ruchu na tym odcinku. 

Radny Mariusz Suchecki zwrócił się z prośbą o naprawę lampy znajdującej się naprzeciwko 

terenu remizy straży w Rąpinie. Swoją prośbę zaargumentował tym, że jest to jedyna lampa na 
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tym terenie, która jednocześnie oświetla teren remizy w związku z czym uniknie to zdarzeń 

związanych z kradzieżami, które wcześniej miały miejsce. 

Burmistrz zadeklarował natychmiastową interwencję naprawy lampy.  

Radny Andrzej Miron zgłosił o zmianę zapisu do uchwały w sprawie regulaminu trzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Drezdenka do punktu 2 §3- wywóz nieczystości musi 

nastąpić w terminach zapobiegających przepełnianiu i przelaniu się nieczystości na 

powierzchnię oraz przenikaniu do gruntu według potrzeb, lecz nie rzadziej niż raz na kwartał. 

Radny wskazał, aby ten zapis został zmieniony o zapis „raz na pół roku”, w związku z licznymi 

uwagami zgłaszanymi przez mieszkańców Gminy Drezdenko. Radny zasugerował, 

by w uchwałach, w których będzie zasadnicza zmiana, uzasadnienie było bardziej 

sprecyzowane- przytoczył uchwałę procedowaną  25 września 2024 r.  

Odpowiedzi udzieliła Dorota Nowak kierownik Referatu Gospodarki Gminnej i Ochrony 

Środowiska mówiąc, że w sprawie regulaminu trzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Drezdenko będą zmiany całej uchwały. 

Skarbnik Joanna Bajcar powiedziała, że uchwała  z dnia 25 września 2024 r. została zmieniona 

w trakcie kontroli Regionalnej Izby Obrachunkowej, która stwierdziła, że zapis dotyczący tego, 

że burmistrz zasięga opinii rady jeśli chodzi o udzielanie ulg w spłacie zobowiązań jest 

niezgodne z prawem. J. Bajcar wskazała, że już w 2018 roku, kiedy ta uchwała została podjęta, 

tego zapisu nie powinno być, bowiem już wtedy Regionalne Izby Obrachunkowe stały na 

stanowisku, że udzielanie ulg w spłacie zobowiązań, należy tylko i wyłącznie do kompetencji 

burmistrza, dlatego uchwała została zmieniona z uwagi na przepisy dotyczące pomocy 

publicznej, które się zmieniły. 

Radny Andrzej Miron poinformował, iż wyjaśnienia przyjął, ale zwraca się z prośbą, aby 

w uzasadnieniach przy kolejnych projektach uchwał było to „uwypuklone”. 

Burmistrz Adam Kołwzan zwrócił się do radnego Andrzeja Mirona czy ma jakieś zarzuty 

w stosunku do jego osoby i jego działalności odnośnie umorzeń.  Zwrócił się z prośbą, aby nie 

stosował insynuacji wobec jego osoby. 

Radny Andrzej Miron ponownie odniósł się do uchwały w sprawie określenia szczegółowych 

zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny oraz warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których 

ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organu i osób uprawnionych do 

udzielenia tych ulg, mówiąc, że może być sytuacja gdy, ktoś nie płaci za mieszkanie, powstaje 
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dług, który Burmistrz bez wiedzy i zgody rady umarza, wówczas zdaniem radnego ktoś zyskuje 

jakąś kwotę. Następnie, po krótkim czasie, następuje wykup tego mieszkania za 10%. Radny 

stwierdził, że „ktoś zyskuje kolejne ileś pieniędzy”.  

Sebastian Dukaczewski po wypowiedzi radnego Andrzeja Mirona powiedział, że nie 

przypomina sobie sytuacji, aby Gmina umorzyła komuś dług, umarza ewentualnie odsetki pod 

warunkiem, że zostanie dług spłacony. Przewodniczący Rady Miejskiej zaznaczył, że Rada 

Miejska nie podejmowała żadnej uchwały o umorzeniu długu. 

Radny Andrzej Miron powiedział, że  być może niezbyt dokładnie wyraził się w tej kwestii, nie 

oskarża Burmistrza o nic, tylko mówiąc o tej sytuacji miał na myśli, że w przyszłości taka 

sytuacja mogłaby wyniknąć. 

Burmistrz Drezdenka poinformował, że nie umorzył nigdy bez zgody Rady Miejskiej żadnego 

wniosku, dodał również, że jeśli Rada Miejska wyraża chęć, aby informować ją o wszystkich 

umorzeniach będzie to oczywiście praktykował. 

Radny Damian Matela- Libera zaapelował do Wysokiej Rady, nawiązując do przedmówców, 

aby pytania, które są zadawane były konkretniej sprecyzowane, by nie pojawiały się różnego 

rodzaju domysły i spekulacje. 

Radny Andrzej Miron zadał pytanie o stan realizacji naprawy fontanny oraz o Pomnik Stulecia 

Państwa Polskiego, wrócił się również z prośbą o wyjaśnienie sytuacji związanej z odrzuceniem 

wniosku złożonego przez Gminę Drezdenko do programu pt. „Warto być Przedsiębiorstwem 

Społecznym”. 

Burmistrz Adam Kołwzan powiadomił, że  w przyszłym tygodniu odebrana zostanie 

dokumentacja techniczna wraz z kosztorysem na remont fontanny. Na podstawie tego 

kosztorysu Gmina będzie mogła wystąpić do ubezpieczyciela o wypłatę odszkodowania. 

Burmistrz zaznaczył, że takie rozmowy były również w poprzedniej kadencji, natomiast jeżeli 

będzie już gotowa ta omawiana dokumentacja, wówczas będzie można przygotowywać 

postępowanie przetargowe ze względu na kwotę, na którą będzie opiewał ten kosztorys. 

A. Kołwzan powiedział również, że wspomniany przez radnego A. Mirona kamień 

posadowiony jest na w terenie Zarządu Dróg Wojewódzkich, który jest jego właścicielem. 

Burmistrz poinformował, że w imieniu mieszkańców zwracał się niejednokrotnie do ZDW 

z propozycją, aby ten kamień został w obrębie skrzyżowania, jednak zaznaczył, iż musimy mieć 

świadomość, że po takim zdarzeniu, jakie tam miało miejsce, Zarząd Dróg Wojewódzkich nie 

zgodzi się na powrót kamienia w to samo miejsce. Na tą chwilę nadal trwają dyskusje na temat 
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lokalizacji kamienia. Zarząd Dróg Wojewódzkich proponował przeniesienie go na teren 

gminny, znajdujący się przy drodze na Kosin, w narożniku zakrętu, Gmina jednak nie zgodziła 

się na proponowane miejsce, ponieważ na tamtym terenie mamy instalacje techniczne typu 

wodociąg, kanalizacja. 

Kierownik Centrum Integracji Społecznej Romuald Frost poinformował, że wniosek Gminy 

Drezdenko do programu pt. „Warto być Przedsiębiorstwem Społecznym” został odrzucony 

z wymogów czysto formalnych, ponieważ nie spełniamy wymogów przedsiębiorstwa 

społecznego, gdyż  CIS jest samorządowym zakładem budżetowym.  

Radny Damian Matela- Libera powiedział, że w zeszłym tygodniu odbył spotkanie 

w 17 Brygadzie Zmechanizowanej w Międzyrzeczu z dowódcą tej jednostki, który wyraził chęć 

przeprowadzenia po naprawie fontanny na placu Wileńskim uroczystości zaprzysiężenia 

zawodowych żołnierzy Wojska Polskiego. 

Burmistrz Adam Kołwzan poinformował, że z przyjemnością Gmina Drezdenko będzie gościć 

żołnierzy i ma nadzieję, że termin zakończenia prac przy fontannie będzie na tyle szybki, że uda 

się to wydarzenie przeprowadzić. 

 

Ad 6.  

Informacja o stanie realizacji zadań światowych za rok szkolny 2023/2024 nagranie od mi-

nuty 01:29:17 do minuty 01:39:10 

Przewodniczący Rady Miejskiej zadał pytanie czy wcześniej miały miejsce takie zdarzenia, 

że Burmistrz powierzał wskazanej osobie pełnienie obowiązków dyrektora wówczas, gdy nikt 

nie zgłosił się na stanowisko dyrektora szkoły.  

Kierownik Referatu Oświaty Sylwia Dworecka poinformowała, że wcześniej również 

stosowano takie praktyki, wówczas gdy do konkursu nikt nie przystąpił. 

S. Dukaczewski zadał pytanie, co Gmina mogłaby zmienić, aby byli chętni do wzięcia udziału 

w takich konkursach. 

Burmistrz Adam Kołwzan zwrócił uwagę, że kłopoty z wyłonieniem dyrektorów w tych małych 

szkołach występują już od jakiegoś czasu, ponieważ nie ma osób chętnych do zarządzania 

takimi placówkami. A. Kołwzan mówi, że Gmina zastanawia się jak ten problem rozwiązać  

i gdy będzie miała już jakieś przemyślenia w tej kwestii podejmie rozmowy z Radą Miejską. 

Sebastian Dukaczewski powiedział, że w omawianym sprawozdaniu przedstawiony został 

wykaz przedsięwzięć, na które pozyskuje się środki zewnętrzne, są to różnego rodzaju 
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konkursy, jednak brakuje tam jego zdaniem informacji na temat edukacji segregacji odpadów, 

które powinno być poruszane wśród dzieci szkolnych.  

Kierownik Referatu Oświaty powiedziała, że przygotowując informację o stanie realizacji zadań 

oświatowych dla Rady Miejskiej materiał był bardzo obszerny, dlatego dokonano selekcji 

rzeczy priorytetowych, ważnych. S. Dworecka dodała, że materiał ten jest przygotowywany w 

oparciu o informacje, które pozyskuje od dyrektorów. To dyrektorzy w dużej mierze decydują 

o tym, jaki materiał chcą przekazać do zapoznania Radzie. Kierownik powiedziała, że być może 

rzeczywiście tak jest, że w tym dokumencie tych programów ekologicznych nie ma na tyle 

dużo, że one zwracają swoją uwagę, ale jak najbardziej aktualnie w tej chwili postępują prace 

nad przystąpieniem przez szkoły do projektu, który dotyczy tematyki ekologii. Do tego 

programu zgłaszają się małe szkoły.  

S. Dukaczewski powiedział, że Gmina Drezdenko wg sprawozdania posiada niski wskaźnik 

udziału dzieci w zawodach zespołowych i zapytał czy Gmina nie posiada na nie środków czy 

szkoły tego nie aspirują. 

Sylwia Dworecka poinformowała, że jeżeli jest taka potrzeba, to Referat Oświaty przedłoży 

kompletną informację. 

Radny Włodzimierzowi Sapór powiedział, że wiele informacji w przedłożonym sprawozdaniu 

nie zostało ujętych. Poinformował, że młodzież startuje we wszystkich zawodach 

organizowanych przez Szkolny Związek Sportowy. Radny wymienił turnieje: szachy, Unihokej, 

tenis stołowy, biegi, a od stycznia gry zespołowe. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad 7. 

Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego w mieście i Gminie Drezdenko- 

nagranie od minuty 01:39:11 do minuty 01:49:11.  

Radny Kamil Onichimowski zadał pytanie, na jakim etapie jest sprawa przywrócenia czwartego 

etatu kierowcy. Jego zdaniem ciągłość dyżuru jest bardzo ważna, bo zwiększa to 

bezpieczeństwo mieszkańców gminy.  Zapytał również o samochód bojowy marki Star, który 

znajduje się na terenie jednostki OSP Drezdenko, a jest w tym momencie nieeksploatowany 

czy jest wobec niego jakiś plan. 

Burmistrz poinformował, że został właśnie został ogłoszony nabór na stanowisko kierowcy, 

aby już zimą jednostka była zabezpieczona 24 godziny na dobę. W sprawie samochodu marki 
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Star są plany, aby przekazać go do jednostki w Przeborowie. Ten samochód ma zbiornik na 

wodę, zaś jednostka w Przeborowie dysponuje wozem bez zbiornika. 

Radny Tomasz Siuda zadał pytanie jaka jest szansa, aby jednostka Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Gościmiu otrzymała nowy wóz bojowy. 

Burmistrz Adam Kołwzan poinformował, że bez dofinansowań zewnętrznych nie ma 

najmniejszych szans na zakup wozu bojowego dla OSP Gościm ze względu na to, że koszty 

zakupu takiego wozu są olbrzymie, są to kwoty rzędu 1 000000,00 zł. Zaznaczył, że jeżeli takie 

dofinansowania będą się pojawiały Gmina podejmie działania, aby z nich skorzystać. 

Sebastian Dukaczewski zadał pytanie dotyczące wyjazdu z remizy czy utworzony tymczasowo 

wyjazd zostanie zlikwidowany oraz czy wóz bojowy z jednostki OSP Drezdenko, który wyjeżdża 

w nocy do interwencji przy opuszczeniu remizy musi emitować dźwięki akustyczne.  

Burmistrz Drezdenka zadeklarował, że porozmawia z druhami OSP wyjaśniając sprawę 

związaną z wyjazdem z jednostki. 

Błażej Rerus kierownik Referatu Organizacyjnego powiedział, że auto uprzywilejowane 

wyjeżdżające na akcję musi mieć włączony sygnał świetlny i dźwiękowy, dlatego też jest 

włączany. 

Radny Mariusz Suchecki powiedział, że jest kierowcą pojazdu uprzywilejowanego tj. wozu 

strażackiego i że jego praktyką jest to, że jak wyjeżdża w godzinach nocnych czy wieczornych 

i nie widzi zagrożenia innego, typu pieszych czy pojazdów, wyłącza sygnały dźwiękowe. Radny 

powiedział, że jak wie, że coś się dzieje i kogoś widzi,  to włącza obydwa sygnały.  

S. Dukaczewski zwrócił się z prośbą, że jeśli okazałoby się, że ten wyjazd jest potrzebny 

i niezbędny ze względów bezpieczeństwa, aby na ulicy Okrężnej ustawić znaki ostrzegawcze, 

że jest to wyjazd straży pożarnej. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad 8. 

Informacja o stanie i utrzymaniu cmentarzy na terenie Gminy Drezdenko – nagranie od 

minuty 01:49:12 do minuty 01:50:18. 

Radny Kamil Onichimowski zwrócił się z prośbą o uzupełnienie wspólnych narzędzi na 

cmentarzu komunalnym w Drezdenku.  

Burmistrz Adam Kołwzan poinformował, że akurat w dniu dzisiejszym zostało to uzupełnione. 

Radni nie wnieśli uwag. 
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Ad 9.  

Stanowisko Rady Miejskiej w Drezdenku w sprawie nadania nazwy dla skweru położonego 

w Drezdenku przy skrzyżowaniu ulic Kościuszki i Stary Rynek na działce oznaczonej 

numerem ewidencyjnym 598/3 – nagranie od minuty 01:50.19m do minuty 01:52:54. 

Przewodniczący poinformował, że odbędzie się głosowanie nie nad uchwałą a stanowiskiem 

nr 1 Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 30 października, które w treści zawiera zapis: Rada 

Miejska w Drezdenku po zapoznaniu się z inicjatywą o nadanie nazwy dla skweru położonego 

w Drezdenku przy skrzyżowaniu ulic Kościuszki i Stary Rynek na działce oznaczonej numerem 

ewidencyjnym 598/3, popiera działania zmierzające do nadania mu nazwy Skwer Zygmunta 

Marcinkowskiego. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie imienne stanowisko nr 1 Rady Miejskiej 

w Drezdenku w sprawie nadania nazwy dla skweru położonego w Drezdenku, przy 

skrzyżowaniu ulic Kościuszki i Stary Rynek, na działce oznaczonej nr ewidencyjnym 598/3. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5. 

Wyniki imienne: 

ZA (10): 

Czesław Binkowski, Katarzyna Czerwińska, Sebastian Dukaczewski, Damian Matela- Libera, 

Andrzej Miron, Robert Mucha, Kamil Onichimowski, Włodzimierz Sapór,  Tomasz Siuda, 

Mariusz Suchecki; 

NIEOBECNI (5): 

Michał Czekajło, Jarosław Dworecki, Małgorzata  Hinc, Paulina Pieluszczak- Suchodolska, Adam 

Wojcieszak. 

Rada Miejska w obecności 10 radnych jednogłośnie podjęła stanowisko nr 1 Rady Miejskiej 

w Drezdenku w sprawie nadania nazwy dla skweru położonego w Drezdenku, przy 

skrzyżowaniu ulic Kościuszki i Stary Rynek, na działce oznaczonej nr ewidencyjnym 598/3. 
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Ad 10. 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości – 

druk nr 59/24 – nagranie od minuty 01:52:55 do minuty 01:55:12. 

Z. Śpiewak powiedział, że do Urzędu Miejskiego wpłynął wniosek z Zarządu Dróg 

Wojewódzkich o uregulowanie stanu prawnego dwóch działek, które są położone w ciągu 

drogi wojewódzkiej nr 154. Jest to droga wojewódzka, ale stan prawny odnośnie własności nie 

jest uregulowany, działki stanowią własność gminy, a powinny stanowić własność 

województwa. Jeżeli uchwała będzie podjęta, te dwie działki zostaną przeniesione w drodze 

darowizny na rzecz województwa. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5. 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Czesław Binkowski, Katarzyna Czerwińska, Sebastian Dukaczewski, Damian Matela- Libera, 

Andrzej Miron, Robert Mucha, Kamil Onichimowski, Włodzimierz Sapór, Tomasz Siuda, 

Mariusz Suchecki; 

NIEOBECNI (5)  

Michał Czekajło, Jarosław Dworecki, Małgorzata Hinc, Paulina Pieluszczak Suchodolska, 

Adam Wojcieszak. 

Rada Miejska w obecności 10 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr X/59/2024 

w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości. 

 

Ad 11. 

Projekt uchwały w sprawie zasad udzielenia dotacji celowej ze środków budżetu Gminy 

Drezdenko na usuwanie azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Drezdenko 

- druk numer 60/24 – nagranie od minuty 01:55:13 do minuty 01:56:35. 

Radni nie wnieśli uwag. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie 

zasad udzielenia dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Drezdenko na usuwanie azbestu 

i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Drezdenko. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5. 

Wyniki imienne: 

ZA (10): 

Czesław Binkowski, Katarzyna Czerwińska, Sebastian  Dukaczewski, Damian Matela- Libera, 

Andrzej Miro.n, Robert Mucha, Kamil Onichimowski, Włodzimierz Sapór, Tomasz Siuda, 

Mariusz Suchecki; 

NIEOBECNI (5): 

Michał  Czekajło, Jarosław  Dworecki, Małgorzata  Hinc, Paulina  Pieluszczak-Suchodolska, 

Adam  Wojcieszak. 

Rada Miejska w obecności 10 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr X/60/2024 

w sprawie zasad udzielenia dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Drezdenko 

na usuwanie azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Drezdenko. 

 

Ad 12.  

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla powiatu strzelecko-

drezdeneckiego z przeznaczeniem na zakup nagród rzeczowych dla myśliwych za poniesione 

koszty przy redukcji bobra europejskiego - druk numer 61/24 – nagranie od minuty 01:56:36 

do minuty 02:00:06. 

Błażej Rerus poinformował, że starosta strzelecko-drezdenecki w 2023 roku wystąpił 

z wnioskiem, aby zabezpieczyć pieniądze w budżecie na 2024 rok i zostały one zabezpieczone 

w budżecie Gminy Drezdenko w kwocie 3000,00 zł. Zaznaczył, że z uwagi na to, że dotujemy 

inną jednostkę samorządu terytorialnego, musi być podjęta wobec tego uchwała. B. Rerus 

powiedział, że ta uchwała jest procedowana praktycznie rok do roku już od kilku a nawet 

kilkunastu lat ze względu na straty jakie przynosi populacja bobrów na terenie strzelecko- 

drezdeneckim. 

Radni nie wnieśli uwag. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie 

zasad udzielenia dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Drezdenko na usuwanie azbestu 

i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Drezdenko. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5. 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Czesław Binkowski, Katarzyna Czerwińska, Sebastian Dukaczewski, Andrzej Miron, Robert 

Mucha, Kamil Onichimowski, Tomasz Siuda, Mariusz Suchecki; 

PRZECIW (1) 

Damian  Matela-Libera; 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Włodzimierz Sapór; 

NIEOBECNI (5) 

Michał Czekajło, Jarosław Dworecki, Małgorzata Hinc, Paulina Pieluszczak-Suchodolska, 

Adam Wojcieszak. 

Rada Miejska w obecności 10 radnych podjęła uchwałę Nr X/61/2024 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla powiatu strzelecko-drezdeneckiego z przeznaczeniem na zakup 

nagród rzeczowych dla myśliwych za poniesione koszty przy redukcji bobra europejskiego. 

 

Ad 13. 

Projekt uchwały uchylającej uchwałę w sprawie inkasa podatku rolnego, leśnego i od 

nieruchomości - druk nr 62/24- nagranie od minuty 02:00:07 do minuty 02:04:07. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w punkcie 13 i 14 nie głosują radni, którzy 

jednocześnie pełnią funkcję sołtysów. 

Skarbnik Joanna Bajcar powiedziała, że rada wybiera osoby, które są inkasem podatków 

i niekoniecznie musi to być sołtys w danej wsi jednak w Gminie Drezdenko przyjęte jest, 

że inkasentem podatków jest sołtys. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały uchylającej 

uchwałę w sprawie inkasa podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 5 

Wyłączenia z głosowania: 

Czesław Binkowski, Katarzyna Czerwińska, Paulina Pieluszczak-Suchodolska; 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Sebastian Dukaczewski, Damian Matela- Libera, Andrzej Miron, Robert Mucha, 

Kamil Onichimowski, Włodzimierz Sapór, Tomasz Siuda, Mariusz Suchecki; 

BRAK GŁOSU (2) 

Czesław Binkowski, Katarzyna Czerwińska; 

NIEOBECNI (5) 

Michał Czekajło, Jarosław Dworecki, Małgorzata Hinc, Paulina Pieluszczak- Suchodolska, Adam 

Wojcieszak. 

Rada Miejska w obecności 8 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr X/62/2024 

uchylającej uchwałę w sprawie inkasa podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości. 

 

Ad 14. 

Projekt uchwały w sprawie inkasa podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości – 

druk numer 63/24 – nagranie od minuty 02:04:08 do minuty 02:05:18. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie imienne  projekt uchwały w sprawie 

inkasa podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 5 

Wyłączenia z głosowania: 

Czesław Binkowski, Katarzyna Czerwińska, Paulina Pieluszczak- Suchodolska 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Sebastian Dukaczewski, Damian Matela- Libera, Andrzej Miron, Robert Mucha, 

Kamil Onichimowski, Włodzimier  Sapór, Tomasz Siuda, Mariusz Suchecki; 

BRAK GŁOSU (2) 

Czesław Binkowski, Katarzyna Czerwińska; 

NIEOBECNI (5) 
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Michał Czekajło, Jarosław Dworecki, Małgorzata Hinc, Paulina Pieluszczak- Suchodolska, 

Adam Wojcieszak. 

Rada Miejska w obecności 8 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr X/63/2024 w sprawie 

inkasa podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości. 

 

Ad 15. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 2024 rok - 

druk numer 64/24 – nagranie od minuty 02:05:19 do minuty 02:06:24. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5; 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Czesław Binkowski, Katarzyna Czerwińska, Sebastian Dukaczewski, Damian Matela- Libera, 

Andrzej Miron, Robert Mucha, Kamil Onichimowski, Włodzimierz Sapór, Tomasz Siuda, Mariusz 

Suchecki; 

NIEOBECNI (5) 

Michał Czekajło, Jarosław Dworecki, Małgorzata Hinc, Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Adam 

Wojcieszak. 

Rada Miejska w obecności 10 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr X/64/2024 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 2024 rok. 

 

Ad 16. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drezdenko na 

lata 2024-2031 - nagranie od minuty 02:06:25 do minuty 02:07:32. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drezdenko na lata 2024-2031. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
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Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Czesław Binkowski, Katarzyna  Czerwińska, Sebastian  Dukaczewski, Damian  Matela- Libera, 

Andrzej Miron, Robert Mucha, Kamil Onichimowski, Włodzimierz Sapór, Tomasz Siuda, 

Mariusz Suchecki; 

NIEOBECNI (5) 

Michał Czekajło, Jarosław Dworecki, Małgorzata Hinc, Paulina Pieluszczak- Suchodolska, 

Adam Wojcieszak. 

Rada Miejska w obecności 10 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr X/65/2024 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drezdenko na lata 2024-2031. 

 

Ad 17. 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi dla nieruchomości nagranie od minuty 02:07:33 do minuty 

02:16:11 

Dorota Nowak kierownik Referatu Gospodarki Gminnej i Ochrony Środowiska powiedziała, 

że obecnie obowiązuje uchwała rady miejskiej, która została podjęta w 2022 roku, w której 

jest zapis, że od 1 stycznia opłata ryczałtowa za domek letniskowy lub innej nieruchomości 

wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe wynosi 193,00 zł, a dla właściciela 

nieruchomości, który nie stosuje się do obowiązków, nie prowadzi selektywnej zbiórki, 

dwukrotna kwota tej kwoty 193,00 zł. Jest możliwość wprowadzenia stawki nowej. 

Poinformowała, że Rada Miejska wobec nowych przepisów może podnieść opłatę o 10% od 

stycznia 2025 roku, a dzięki temu Gmina zyska około 31000,00 zł. 

S. Dukaczewski zapytał, czy Gmina rozlicza to w ramach umowy, którą ma podpisaną razem z 

mieszkańcami oraz czy jesteśmy w stanie oszacować ile jest tonażowo tych odpadów. 

D. Nowak powiedziała, że gmina tonażowo nie jest w stanie zweryfikować ilości odpadów i że 

dochód jaki wskazała podany został na podstawie deklaracji złożonych przez właścicieli 

nieruchomości. W obecnym roku zostało złożonych 492 deklaracje, z tego czynnych jest 450. 

D. Nowak powiedziała, że pracownicy urzędu jeżdżą na weryfikacje, kontrolując czy te dane są 

zgodne.  

Radny Czesław Binkowski zadał pytanie czy Gmina kontroluje osoby, które zadeklarowały, brak 

potrzeby wywozu odpadów komunalnych.  
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Dorota Nowak powiedziała, że obecnie przeprowadzane są cały czas kontrole, sprawdzające 

właścicieli nieruchomości czy posiadają umowę oraz rachunki na wywóz nieczystości ciekłych 

ze zbiorników bądź z przydomowych oczyszczalni ścieków. D. Nowak poinformowała, że kilka 

nieruchomości sprawdzonych zostało w wyniku złożonych skarg oraz że, pracownicy UM 

jeżdżą i sprawdzają odpady komunalne. Pani Kierownik powiedziała, że będą sprawdzani 

również przedsiębiorcy jako podmioty gospodarcze, bo to są nieruchomości niezamieszkałe, 

czy posiadają umowę i czy będą wywozili odpady komunalne. 

Radny Tomasz Siuda odniósł się do domków letniskowych całorocznych mówiąc, że zdarzają 

się przypadki, że niektórzy zgłaszają to jako domek letniskowy, płacą kwotę ryczałtową, 

a mieszkają większą część roku, jak nie cały rok. 

Dorota Nowak powiedziała, że jeżeli mamy domek letniskowy i jest tam wodociąg, to na 

podstawie informacji uzyskanych z przedsiębiorstwa, wiemy ile mniej więcej wody jest 

zużywanej, wtedy możemy wywnioskować, że taka osoba przebywa tam okres dłuższy niż 

wskazała, natomiast jeżeli nie ma wodociągu, wówczas ludzie różnie okazują się przy kontroli. 

D. Nowak poinformowała, że Referat Gospodarki Gminnej i Ochrony Środowiska przygotowuje 

informacje dla Radnych związane z ochroną środowiska. Zostaną przedstawione informacje 

o uzyskiwanych dotacjach, jak działa Gmina i co należy zrobić z ochrony środowiska. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie 

ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla 

nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy lub innej nieruchomości 

wykorzystywanej na cele rekreacyjno- wypoczynkowe. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5. 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Czesław Binkowski, Katarzyna Czerwińska, Sebastian Dukaczewski, Damian Matela- Libera, 

Andrzej Miron, Robert Mucha, Kamil Onichimowski, Włodzimierz Sapór, Tomasz Siuda, 

Mariusz Suchecki; 

NIEOBECNI (5) 

Michał Czekajło, Jarosław Dworecki, Małgorzata Hinc, Paulina Pieluszczak- Suchodolska, 

Adam Wojcieszak. 
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Rada Miejska w obecności 10 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr X/66/2024 

w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

dla nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy lub innej nieruchomości 

wykorzystywanej na cele rekreacyjno- wypoczynkowe. 

 

Ad 18.  

Zamknięcie obrad X sesji Rady Miejskiej w Drezdenku – nagranie od minuty 02:16:12 do 

minuty 02:16:35. 

Z uwagi na wyczerpanie wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej 

S. Dukaczewski podziękował wszystkim za udział i X sesję Rady Miejskiej uznał za zakończoną. 

 

Protokół sporządziła:                                                                            

Ewa Gumna                                                                                                 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                              /-/ Sebastian Dukaczewski  

 

Wyciąg z ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej 

(…) 

Art. 19. Organy, o których mowa w art. 18 ust. 1 i 2, sporządzają i udostępniają protokoły lub stenogramy swoich 

obrad, chyba że sporządzą i udostępnią materiały audiowizualne lub teleinformatyczne rejestrujące w pełni te 

obrady. 

Art. 20. Przepisy art. 18 i 19 stosuje się odpowiednio do pochodzących z powszechnych wyborów kolegialnych 

organów jednostek pomocniczych jednostek samorządu terytorialnego i ich kolegialnych organów pomocniczych. 

(…) 

Materiał audiowizualny dotyczący IX sesji Rady Miejskiej w Drezdenku został udostępniony 

pod adresem publikacyjnym: 

https://drezdenko.esesja.pl/transmisja/59201/xasesjaaradyamiejskiejawadrezdenkuawadniu

a30apa%C5%BAdziernikaa2024ar.htm  

 

 

 

https://drezdenko.esesja.pl/transmisja/59201/xasesjaaradyamiejskiejawadrezdenkuawadniua30apaździernikaa2024ar.htm
https://drezdenko.esesja.pl/transmisja/59201/xasesjaaradyamiejskiejawadrezdenkuawadniua30apaździernikaa2024ar.htm

